
Møte i Kjøpsvik menighetsråd 09.06.2022 kl.18.00 i kirkens 

menighetssal. 

Til stede: Eleanore Westermann, Ruth Storeng, Morten Andersen,  

Jan-Egil Ingebretsen, Edvard-Olav Stenbakk og Tove Irene Gundersen 

Forfall: Ingar Skogvold, Eva Åse Millerjord, Synnøve Solberg og 

Rannveig Aamo. 

Sak 13/22 oppsummering av Colombiabesøket. 

-Erik og Ingar er ikke til stede, så Edvard-Olav, Eleanore og Ruth 

redegjorde fra besøket. 

Erik har et samarbeid med organisasjonen Fred i Colombia, der vi fikk 

besøk av gatemalere/kunstnere fra Colombia. 

Edvard-Olav fortalte hvordan di kom seg hit og alle fortalte litt om 

programmet deres mens di var her.  

Konserten med 8280, gudstjenesten på 17 mai og middagen med 

menighetsrådet. 

Kollekten på 17 mai gikk til Fred i Colombia, kr.5603,- 

Sponsormidler til konserten ble kr. 19000,- 

Menighetsrådet sponset kr. 10000,- 

Malingen og «lerret» ble sponset gjennom Trosopplæringsmidler. 

Med tanke på visning av kunsten senere, kan vi oppfordre til å gi 

pengegave til organisasjonen Fred i Colombia. 

Vi hører med Erik om det finnes et vipps nummer som kan brukes, 

som går direkte til deres kontonummer. 

Bildene på sponplater kan vi ta opp i menighetssalen eller gangen, så 

flere ser dem. 

Forslag om at de kan lånes ut til skolen, barnehagen eller biblioteket, 

hvis de er interessert. 

Sak 14/22 Nytt kjøkken. (behov, finansiering, framdrift) 

-Det står pr. i dag kr. 151769,- på menighetsrådets konto. 

Morten sier det er en øremerket sum på ca. kr. 240000,- i fellesrådet. 

Kjøkkenet er originalt fra 1975 og vi diskuterte hva vi trenger og må 

ha. 

Tove sender plantegning og bilder til Morten, så vi kommer i gang. 



Sak 15/22 Orientering om sommervedlikehold på kirkegårdene. 

-Morten orienterte om at vi har 14 kirkegårder i Narvik som skal ha 

sommervedlikehold. Fellesrådet har et budsjett på kr. 450000,- til 

innleie av sommervikarer, og har ungdommer fra 16 til 29 år inne. 

NAV dekker 50% av lønna i 4 uker pluss klær, til 22 stk. 

sommervikarer, så vi har økonomi hvis vi får tak i flere enn vanlig. 

Kirkegårdene skal se bra ut, da folk er opptatt av dette. 

Det blir 2 ungdommer i Kjøpsvik i 6 uker. 

Søppelhåndtering på kirkegårdene ses på nå med HRS, om løsning. 

Hvis vi får sortering, må vi informere på facebook-gruppen og 

kirkegårdene. 

Det ble spørsmål om skilting til kirkegårdene/gravlundene, dette er et 

spørsmål som må tas med kommunen og vei & park. 

Det ble også snakket om at vi skulle hatt en urnelund med vegg der 

navneplatene står samlet og folk kan legge blomster der og ikke på 

selve graven. 

Sak 16/22 Eventuelt. 

1.Orientering om fellesrådsmøte 14.06 i Kjøpsvik kirke. 

-Morten orienterte om saker som skulle opp, men ingen som angikk 

Kjøpsvik sokn. 

2.Prestesituasjonen. 

-Jan-Egil informerer om at det er flere stillinger ledig, vi har to 

pensjonister inne. Etter utlysning av alle ledige prestestillinger var det 

ingen søkere. 

Marianne Jensen, sokneprest i Ankenes har sagt opp sin stilling, men 

mulig hun vil ta et 40% vikariat i Kjøpsvik, fra september. 

Jan-Egil tar alt her fram til 1 september. 

3.Vert på gudstjenesten 28 august. 

-Eleanore kan stille som vert denne dagen. 

Møtet slutt kl.20.20 

referent Tove Irene Gundersen 

 


